

Ref no.
BA/N/26/06/287
BAP/N/26/06/311
BA8/N/26/06/214

30/06/2026

Reminder to Residents

通告
NOTICE

To : All Owners and Residents of Bel-Air
致：貝沙灣各業戶

No Cycling, Skateboarding, Scootering at Podium Areas and Carpark 請勿於平台範圍或停車場踏單車、滑板及滑板車

詳情 DETAILS:

Service Centre has repeatedly observed individual residents cycling or using scooters at the podium areas and carpark of the estate. Service Centre would like to remind all residents to avoid cycling, skateboarding, or using scooters at the podium areas and carpark to ensure the safety of drivers and pedestrians and prevent accidents.

Should you have any enquiries, please do not hesitate to please feel free to contact Service Centre at 2989 6000 (Phase 1-3) or 2989-6350 (Phase 4-6).

Thank you for your attention and cooperation.

服務中心多次發現有個別住戶於屋苑平台範圍及停車場踏單車或滑板車。服務中心現提醒各住戶請勿於公眾地方及停車場踏單車，滑板及滑板車，以保障駕駛者及途人安全，避免意外發生。

如有任何查詢，歡迎致電2989 6000 (一至三期) 或2989 6350 (四至六期) 與服務中心聯絡。

敬希垂注，多謝合作！



貝沙灣



This notice has uploaded to Bel-Air website www.bel-air-hk.com and One-stop Mobile Apps
此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com 及一站式手機應用程式

Island South Property Management Limited 南盈物業管理有限公司
(PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼: C-191466)

Phase 1-3 Service Centre 第 1-3 期服務中心: ☎ 2989 6000

Phase 4-6 Service Centre 第 4-6 期服務中心: ☎ 2989 6350

✉ bel-air.servicecentre@pcpd.com

✉ bel-air.on.the.peak@pcpd.com



Post Until
張貼至

31/12/2026